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      Verslag Algemene ledenvergadering SVM d.d. 27 maart 2024 

Voorzitter: Henk van de Bijgaart 
Secretaris: Mia Ketelaar 
Penningmeester: Frans Laureijssen 
Coördinator activiteiten: Paul Roozen 
 
1. Opening: 
    De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen van harte welkom en zegt blij  
    te zijn met de grote opkomst (ruim 70 leden). 
 
2. Ingekomen stukken en mededelingen: 
    Er zijn geen ingekomen stukken en mededelingen. 
 
3. Verslag Algemene ledenvergadering van 30 maart 2023: 
    Het verslag was en is te lezen op onze website: www.senioren-moergestel.nl en  
    het ligt nu ter inzage op tafel. 
    Er zijn hier geen vragen over en het verslag wordt goedgekeurd met een  
    compliment voor de leesbaarheid. 
 
4. Het Jaarverslag 2023: 
    Dit was en is in te zien op de website. 
    Aan de hand van een PowerPointpresentatie blikt de voorzitter terug op het  
    afgelopen jaar en licht deze toe. 
    Het aantal leden blijft de afgelopen jaren ongeveer gelijk. Wat wel opvalt is dat het 
    percentage leden 70+ en 80+ t.o.v. jongere senioren (50+) ver in de meerderheid is. 
    Het Beleidsplan van SVM moet in 2026 herschreven worden. Ook dit plan is in te  
    zien op de website. 
    Ondersteunende commissies: 
    In het afgelopen jaar is een aantal vrijwilligers gestopt, maar er hebben zich ook  
    enkele nieuwe mensen aangemeld o.a. voor de activiteit bingo, belastinghulp,  
    cliëntondersteuner en voor de evenementen- en cultuurcommissie. 
    Vrijwilligers zijn hard nodig om alle activiteiten te ondersteunen en zijn dan ook van 
    harte welkom. 
    Den Boogaard: het barteam is van 9 naar 7 vrijwilligers gegaan waardoor het ook 
    moeilijker wordt om de planning rond te krijgen. 
    De koffiebonnen zijn verhoogd naar €1,30 en dhr. van Dijk -coördinator van het  
    barteam- meldt dat de prijs inmiddels al verhoogd is naar €1,40. 
    Bij een tekort aan vrijwilligers voor het barteam zullen professionele krachten ingezet 
    moeten worden tijdens activiteiten van SVM en zal het normale horecatarief 
    gerekend moeten worden. 
    De Klankbordgroep is al een paar jaar niet meer actief. Dit zal met Hans v.d. Sanden 
    (directeur Tiliander Oisterwijk) geëvalueerd worden. 
    
   

http://www.senioren-moergestel.nl/
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  Reguliere activiteiten: 
  Paul Roozen geeft enige toelichting: Het is belangrijk dat het aantal deelnemers aan     
  de reguliere activiteiten op peil blijft. Het aantal loopt langzaam terug. Paul nodigt dan 
  ook iedereen uit om ideeën over nieuwe activiteiten bij hem aan te geven. Dit kunnen 
  activiteiten zijn die plaats vinden in Den Boogaard maar ook elders. 
  Bijzondere activiteiten: 
  De voorzitter merkt op dat er voor deelname aan de Zomeractiviteiten slechts 30  
  aanmeldingen waren. Gezien de inspanningen van de evenementencommissie, om  
  er een leuk en gevarieerd programma van te maken, was dit een grote teleurstelling. 
  De cursus klassieke muziek o.l.v. onze nieuwe docent Jan van den Eijnden was een  
  succes, met 50 deelnemers.  
  Zowel de toneelvoorstellingen als de thema-avond “Uitvaart en Nalatenschap” zijn  
  goed bezocht. 
  Ook gingen we vorig jaar met de Museum Plus Bus naar het Zeeuws museum in het  
  mooie Middelburg. 
  Aan de activiteit “Uit eten” namen 17 tot 20 personen deel.  
  Een nieuwe activiteit “Koffietijd” werd geïntroduceerd, een plek voor ontmoeting in de 
  foyer van Den Boogaard onder het genot van een kopje koffie. 
  Dienstverlening: 
  De vrijwillige ouderenadviseurs (VOA) fungeren als vraagbaak over regelgeving en  
  voorzieningen, o.a. op het terrein van inkomen, recht, zorg, wonen en mobiliteit. Bij hen 
  kan men voor allerlei problemen terecht. 
  De cliëntondersteuners Jan Geerts en Sjef v.d. Meijdenberg bieden hulp bij aanvragen 
  op het gebied van WMO (wet maatschappelijke ondersteuning) en WLZ (wet lang- 
  durige zorg). Dhr. Jan Geerts geeft tijdens de vergadering enige toelichting: 
  De aanvragen van Loket Wegwijs verlopen moeizaam. Hier zit een beleidsmedewerker  
  van de gemeente bij maar geen WMO-consulent. Er is gebrek aan personeel. 
  Van de 47 verzoeken voor huishoudelijke hulp zijn er in 2023 maar 2 ingewilligd. Op 
  dit moment is het hopeloos. Kring Oisterwijk heeft dan ook een onderhoud met de 
  gemeente aangevraagd i.v.m. de toepassing van de WMO binnen de wet. 
  De activiteit “ `t Trefpunt” is op dinsdag en vrijdag, ook hier zijn gastvrouwen welkom. 
  Voor “Buurtgenoten” zijn ook nog vrijwilligers welkom. 
  Voor het Vrijwilligers Vervoer Moergestel (VVM) heeft dhr. Jules de Greef zich aan- 
  gemeld om samen met Trees Verhoeven dit te coördineren. Maar het contact moet nog 
  gelegd worden. 
  Van de DUO-fiets wordt nog weinig gebruik gemaakt, behalve door bewoners van Van 
  Bommelhof. 
 
  Plannen voor 2024: 
  De contributie voor 2025: hier komen we bij het financieel jaarverslag op terug. 
  Een lid die een nieuw lid aanbrengt krijgt ook dit jaar een cadeaubon van €10 en het 
  lidmaatschap voor het nieuwe lid is het eerste jaar gratis. 
  Er zal blijvende aandacht zijn voor wonen en zorg i.s.m. KBO-Brabant, SVO en de 
  Dorpsraad. 
  In samenwerking met VSO, KBO Haaren, Natuurlijk gezond O’wijk en gemeente wordt 
  gestreefd naar een vitaliteitsdag in oktober. 
  Er zijn plannen voor weer een Voice Senior dit jaar. 
  Tenslotte zijn er “Zomerontmoetingen” gepland  -in de periode juli-augustus- voor alle 
  thuisblijvende inwoners, vooral voor de kwetsbaren. Die worden georganiseerd door 
  vrijwillige organisaties in de gemeente O’wijk i.s.m. Contour de Twern en VHVO  
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5. Financieel Jaarverslag: 
    Frans Laureijssen geeft een toelichting: 
    Er liggen twee grafieken ter inzage, verspreid over de tafels. Het volledige financieel  
    jaarverslag was vooraf in te zien op onze website. 
    Het vermogen van SVM is gedaald. Wat de exploitatie betreft hebben we in 2023  
    twee meevallers gehad van de bank. 
    De subsidie voor 2024 is voor het eerst geïndexeerd door de gemeente. 
 
6. Kascontrole: 
    De commissie van de kascontrole, bestaande uit dhr. Rien Schilders en dhr. Jan van  
    Dijk, heeft de controle over het jaar 2023 uitgevoerd. 
    De penningmeester wordt bedankt voor zijn inzet en nauwkeurigheid. De commissie 
    adviseert de leden van de vergadering décharge te verlenen aan het bestuur en  
    overhandigt het officiële verslag. 
    Voor het jaar 2024 wordt een nieuwe commissie benoemd bestaande uit dhr. Hans  
    Willems en dhr. Rien Schilders. 
 
7. Vaststelling contributie: 
    Sinds 2011 staat de contributie op €22. De afdracht per lid aan KBO-Brabant is nu €14. 
    KBO-Brabant werkt steeds meer met professionele krachten. Dit brengt hogere  
    kosten met zich mee. Volgens de statuten moet de verhoging van de contributie in 
    de ALV goedgekeurd worden. Het voorstel is de contributie met ingang van 1 januari  
    2025 te verhogen naar €25 p.p. Alle aanwezige leden stemmen hiermee in, waarmee 
    het voorstel wordt aangenomen. 
 
8. Bestuursverkiezing: 
    Het huidige bestuur bestaat uit: 
    Henk van den Bijgaart: voorzitter. 
    Mia Ketelaar: secretaris – aftredend en opnieuw herkiesbaar. 
    Frans Laureijssen: penningmeester – nog 1 jaar beschikbaar. Wil graag een nieuwe  
    kandidaat inwerken. 
    Paul Roozen: bestuurslid en nog 1 jaar beschikbaar. 
    De bestuurssamenstelling blijft onveranderd. 
    De voorzitter roept kandidaten voor het bestuur op. Het mogen ook mensen zijn die 
    als “denktank” zonder taken mee willen praten. 
 
9. Rondvraag: 
    Vraag: Krijg je als lid van SVM ook informatie van SVO (Senioren Vereniging 
    Oisterwijk )?  
    Antwoord: Iedereen die lid is van SVO krijgt informatie. Dit lidmaatschap kost €10 per 
    jaar. SVO gaat onder de nieuwe naam SVO-Wonen verder. Zij zetten zich in voor alle 
    vormen van wonen. SVM denkt wel met hen mee. Onlangs is er een enquête onder  
    de leden geweest. Met de uitkomst hiervan gaan ze verder aan de slag. 
 
10. Sluiting jaarvergadering: 
     Bij geen verdere vragen sluit de voorzitter de vergadering. 
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     Toneelvoorstelling ROLBRUG 
  
     Na de koffiepauze is er een optreden van theatergroep Torenspelers Tilburg met de 
     voorstelling Rolbrug. In deze tragikomedie speelt taal een hoofdrol. Het Tilburgs, rijk  
     aan klank en ritme, de taal waarin 2 oude mensen, hortend en stotend hun verleden 
     verwerken op zoek naar toekomstperspectief. 
     Een hartverwarmend stuk, waar iedereen zeer van genoten heeft. 
     Na afloop was er nog gelegenheid voor een drankje en gezellig samenzijn. 
     
     De evenementencommissie wordt hartelijk bedankt voor hun bijdrage aan deze  
     mooie afsluiting van de algemene ledenvergadering SVM 2024. 
 
 
     
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
     
 


